
Kommunfullmäktige 21-12-07

Enkel fråga till Adam Reuterskiöld:

Jobbar ni aktivt och konkret med att försöka återinföra buss 350 Ekerö-Fittja via färjan?

Fredrik Ohls

Fredrik Ohls (L)


